
SLÄTMOSSENS ÖSTRA 

SAMFÄLLIGHETSFÖRENING  
 

 

 

Protokoll från Styrelsemöte nr 8 2017 

 

Tid: 2017-11-06    Närvarande:  Rolf Brehmer               

Plats               Vallav  314 hos Bertil                        Niklas Lundgren                  

Ordf/sekr:      Rolf Brehmer                       Andreas Roxenborn 

                                                                                                          Krister Björne 

                                                                                       Mattias Pålsson 

                                                                 Bertil Hernesten 

                                                                 Joakim Lernehav 

§74  Mötets öppnande                                                   
Rolf Brehmer hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat 

 

§75 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

§76  Föregående protokoll 

Protokollet godkändes.  

                                      

               

 §77 Rapporter från sektionerna och ev styrelsebeslut                                    
 

Ekonomi                   Aktuell resultat – o balansrapport  redovisades. Ekonomin ok! 

                                 Nytt 3-års elavtal klart. 
 

 

Värmesektionen      Ytterligare  2st vatten mätare behöver bytas.  Ola samordnar. 

                               Värme undersöker möjligheterna att upphandla kontroll/justering  av  

                                värmeväxlare mm i husen. 

                               Pågående batteribyten  fullföljs. ( 8 st kvar) 

                  

Miljö                        Underhållsåtgärder genomförs succesivt. 

                                 Förslag till byte till energisnålare belysning tas fram  

                                  inklusive en ekonomisk kalkyl. (Melker). 

                                 Belysningen på bollplan ses över. Lyser för starkt o för länge. (Melker) 

                                 Offerter på ytterligare farthinder tas fram till nästa möte. 2—3 st 

                                Akuta trädåtgärder är genomfört. 

                                Förslag till kompletteringar av lekutrustning tas fram till 2018 års budget. 

                     

 Garage                     Intet. 

                                  

 Fiber                        Möte kommer att genom föras med Telia för att diskutera  avtalet.    

 

 

                

 §78  Post och annat  

        Intet. 



 

§79 Hemsidan 

    Sekreteraren  har undersökt  besöksfrekvensen. Resultatet blev ca 2800 besök/år. 

 

 

§80 Uppdragslistan 

       Intet nytt 

 

§81 Övriga frågor 

-Informationsinhämtning om alternativa värme system pågår. Orsaken är framförallt för att 

öka vår kunskap. 

-Stadsutvecklingsplan : Planen är översiktlig och styrelsen anser inte att det finns något som 

styrelsen kan yttra sig över. Styrelsen kommer att delta /följa arbetet med eventuella 

detaljplaner som kan bli konsekvensen stadsutvecklingsplanen 

 (hösten 2018 ??) 

 

Värmeavläsning: Värme planerar för värmeavläsning lämplig dag v 49eller v50. Klart  

före nästa möte. 

 

Mossbladet: Sekreteraren tar fram ett förslag som kan diskuteras på nästa möte. 

      

      

       

§82 Verksamhetsplan Kommande möte 

 

Möte                                 Datum                             Ansvarig    

9                                       4/12                                 Andreas 

 

 Förslag 2018 

1                   15//1                                 Melker 

2                    12/2                                 Niklas 

Årsmöte                   v 11  Sekreteraren bokar lokal 

 

§83  Avslutning 

Ordföranden förklarade mötet avslutat  

 

  

 

 

 

 Vid protokollet:   Protokollet godkänns på nästa möte. 

 

 

            
 

Rolf Brehmer                                           

 



                                  

 

      

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 


